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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1971 Gotlandstrafiken

Oskarshamn har varit en naturlig hamn för Gotlandstrafiken under mycket lång 
tid. Nu finns det stor oro i Oskarshamn att regeringen håller på att förändra 
detta och slopa trafiken till Gotland. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Är oron i Oskarshamn befogad, och har ministern tänkt att ta bort Oskarshamn 
som hamn för Gotlandstrafiken?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-26
Besvaras senast
2021-03-10 kl. 12.00


